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Hamnvik, 03.10.2013 
       Godkjent: 
    
 
 
       ______________________________ 
       Jim Kristiansen 
 
 
 
       ______________________________ 
       Roy-Helge Andreassen 
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1. Åpning ved ordfører 
 

2. Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent. 

 
3. Godkjenning av saksliste 

Sakslisten godkjent. 

 
4. Ordfører orienterer 

Se sak 54/13. 

 
5. Ungdomsrådet orienterer 

Se sak 54/13. 

 
6. Orientering om framdrift, fysisk omorganisering Ibestad skole 

Se sak 54/13. 

 
7. Orientering om fosterhjemtjenesten v/Synøve Orvik 

Se sak 54/13. 

 
8. Orientering om Mineralprosjektet  Breivoll 

 Se sak 54/13. 

 
9. Orientering om Sørrollnes havn 

 Se sak 54/13. 

 
   10. Spørsmål fra kommunestyret 

Se sak 54/13. 
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Saker til behandling 

48/13 Omklassifisering av veier som vedlikeholdes av kommunen 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 103/13 

2 Kommunestyret 03.10.2013 48/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
Kommunestyre vedtar følgende kriterier for omklassifisering av kommunale veier: 
 

1. Veier uten fast bosetting (fast bosetting innebærer at bruker er 
folkeregistrert med adresse til vegen). 

2. Det skal ikke være offentlig interesse for å ha adkomst til et område over 
angjeldende vei.  

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 18.09.2013 sak 103/13 
 
 
Møtebehandling 
Omforent ble det fremmet følgende forslag: 
 

1. Kommunestyret ser positivt på å ta en gjennomgang og omklassifisering av 
kommunale veier, primo 2014. 

 
2. Kommunestyret ønsker på prinsipielt grunnlag at beslutninger om 

omklassifisering av veier tas av kommunestyret. 
 

3. Følgende kriterier legges til grunn:  
 
 Veier uten fast bosetting (fast bosetting innebærer at bruker er 

folkeregisteret med adresse til vegen).  
 Det skal ikke være offentlig interesse for å ha adkomst til et område 

over angjeldende vei.  
 
 
Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
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1. Kommunestyret ser positivt på å ta en gjennomgang og omklassifisering av 
kommunale veier, primo 2014. 

 
2. Kommunestyret ønsker på prinsipielt grunnlag at beslutninger om 

omklassifisering av veier tas av kommunestyret. 
 
3. Følgende kriterier legges til grunn:  

 
 Veier uten fast bosetting (fast bosetting innebærer at bruker er 

folkeregisteret med adresse til vegen).  
 Det skal ikke være offentlig interesse for å ha adkomst til et område 

over angjeldende vei.  
 
 
Møtebehandling 
Omforent forslag om følgende hakepunkt under punkt 3: 
 

 Veier uten næringsinteresser. 
 
Votering 
Formannskapets innstilling med tillegg av omforent forslag ble enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

1. Kommunestyret ser positivt på å ta en gjennomgang og omklassifisering av 
kommunale veier, primo 2014. 
 

2. Kommunestyret ønsker på prinsipielt grunnlag at beslutninger om 
omklassifisering av veier tas av kommunestyret. 
 

3. Følgende kriterier legges til grunn:  
 

 Veier uten fast bosetting (fast bosetting innebærer at bruker er 
folkeregisteret med adresse til vegen).  

 Det skal ikke være offentlig interesse for å ha adkomst til et område over 
angjeldende vei.  

 Veier uten næringsinteresser. 
 
 
[Lagre]  
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49/13 Tilstandsrapport for grunnskolen i Ibestad kommune  
2012-2013 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 108/13 

2 Kommunestyret 03.10.2013 49/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
Kommunestyret tar tilstandsrapporten for grunnskolen 2012-13 til etterretning. 
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 18.09.2013 sak 108/13 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

Kommunestyret tar tilstandsrapporten for grunnskolen 2012-13 til etterretning. 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

Kommunestyret tar tilstandsrapporten for grunnskolen 2012-13 til etterretning. 
 
 
[Lagre]  
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50/13 Videreføring av IDE-prosjektet 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 106/13 

2 Kommunestyret 03.10.2013 50/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. IDE-prosjektet videreføres i en ny fase fra 2. halvår 2014 med 1 årsverk med 
samme organisasjonsmodell som nåværende prosjekt. 

2. Ibestad kommune søker Troms fylkeskommune om å kunne disponere 
tilskuddet for 2014 til drift av fortsettelse av IDE-prosjektet over en periode på 
3 år, og at ekstratildeling av næringsfondsmidler videreføres utover 
prosjektperioden.  

3. Under forutsetning av at finansiering er avklart, lyses stilling som IDE-minister 
ut som en prosjektstilling på 3 år. Etter 1 år skal styret i IDE-prosjektet ta 
stilling til om stillinga skal omgjøres til en fast stilling. 

4. Kommunestyret går inn for å disponere ekstra ca 160.000 driftskroner til IDE-
prosjektet fra 2014 slik at driftsmidler utgjør 300.000 kroner hvert år.  

5. Kommunestyret går inn for å disponere 100.000 kroner fra næringsfondet – 
regionale tiltak.  

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 18.09.2013 sak 106/13 
 
Møtebehandling 
Jim Kristiansen og Dag Sigurd Brustind sitter i Idè-styret og ber om at deres habilitet 
vurderes.  
 
Omforent ble fremmet forslag om at det i punkt 3 skal endres fra ide-styret til 
kommunestyret  
 
Votering 
Formannskapet vedtok enstemmig at Jim Kristiansen og Dag Sigurd Brustind er 
habile. 
 
Rådmannens innstilling med tillegg av omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. IDE-prosjektet videreføres i en ny fase fra 2. halvår 2014 med 1 årsverk 
med samme organisasjonsmodell som nåværende prosjekt. 

2. Ibestad kommune søker Troms fylkeskommune om å kunne disponere 
tilskuddet for 2014 til drift av fortsettelse av IDE-prosjektet over en periode 
på 3 år, og at ekstratildeling av næringsfondsmidler videreføres utover 
prosjektperioden.  
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3. Under forutsetning av at finansiering er avklart, lyses stilling som IDE-
minister ut som en prosjektstilling på 3 år. Etter 1 år skal kommunestyret ta 
stilling til om stillinga skal omgjøres til en fast stilling. 

4. Kommunestyret går inn for å disponere ekstra ca 160.000 driftskroner til 
IDE-prosjektet fra 2014 slik at driftsmidler utgjør 300.000 kroner hvert år.  

5. Kommunestyret går inn for å disponere 100.000 kroner fra næringsfondet – 
regionale tiltak.  

 
 
Møtebehandling 
Idè-minister Terje Andreassen møtte og orienterte om “Omstillingsprosjektet i Ibestad 
– videreføring av prosjektet”, her; økonomiske forhold. 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

1. IDE-prosjektet videreføres i en ny fase fra 2. halvår 2014 med 1 årsverk med 
samme organisasjonsmodell som nåværende prosjekt. 

2. Ibestad kommune søker Troms fylkeskommune om å kunne disponere 
tilskuddet for 2014 til drift av fortsettelse av IDE-prosjektet over en periode på 
3 år, og at ekstratildeling av næringsfondsmidler videreføres utover 
prosjektperioden.  

3. Under forutsetning av at finansiering er avklart, lyses stilling som IDE-minister 
ut som en prosjektstilling på 3 år. Etter 1 år skal kommunestyret ta stilling til 
om stillinga skal omgjøres til en fast stilling. 

4. Kommunestyret går inn for å disponere ekstra ca 160.000 driftskroner til IDE-
prosjektet fra 2014 slik at driftsmidler utgjør 300.000 kroner hvert år.  

5. Kommunestyret går inn for å disponere 100.000 kroner fra næringsfondet – 
regionale tiltak.  

 
[Lagre]  
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51/13 Søknad om kommunal garanti - ASVO Ibestad AS 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 110/13 

2 Kommunestyret 03.10.2013 51/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. I medhold av kommunelovens § 51 stiller Ibestad kommune 
selvskyldnerkausjon for et låneopptak til ASVO Ibestad AS på inntil 1 mill. 
kroner med tillegg av 10 % av den til enhver gjenstående hovedstol til dekning 
av eventuelle påløpte renter og omkostninger.  

2. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen av lånet som nedbetales 
over 10 år.  

 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 18.09.2013 sak 110/13 
 
Møtebehandling 
Jim Kristiansen tok opp sin habilitet som styremedlem i ASVO Ibestad AS, og 
fratrådte. 
 
Roy-Helge Andreassen tok opp sin habilitet som vara til styret i ASVO Ibestad AS, og 
fratrådte. 
 
Votering 
Formannskapet vedtok enstemmig at Jim Kristiansen er inhabil. 
 
Formannskapet vedtok enstemmig at Roy-Helge Andreassen er habil. 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. I medhold av kommunelovens § 51 stiller Ibestad kommune 
selvskyldnerkausjon for et låneopptak til ASVO Ibestad AS på inntil 1 mill. 
kroner med tillegg av 10 % av den til enhver gjenstående hovedstol til dekning 
av eventuelle påløpte renter og omkostninger.  

2. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen av lånet som nedbetales 
over 10 år.  

 
 
Møtebehandling 
Jim Kristiansen tok opp sin habilitet som styremedlem ASVO Ibestad AS, og 
fratrådte. 
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Votering 
Kommunestyret vedtok enstemmig at Jim Kristiansen er inhabil. 
 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

1. I medhold av kommunelovens § 51 stiller Ibestad kommune 
selvskyldnerkausjon for et låneopptak til ASVO Ibestad AS på inntil 1 mill. 
kroner med tillegg av 10 % av den til enhver gjenstående hovedstol til dekning 
av eventuelle påløpte renter og omkostninger.  

2. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetalingen av lånet som nedbetales 
over 10 år.  

 
 
[Lagre]  
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52/13 Alternative seremonier ved bisettelser 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 109/13 

2 Kommunestyret 03.10.2013 52/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 

1. Ibestad kulturhus kan brukes ved livssynsnøytrale bisettelsesseremonier.  
2. Kommunestyret ber fellesrådet vurdere å reservere livssynsnøytralt areal for 

bisettelse.  
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 18.09.2013 sak 109/13 
 
Møtebehandling 
Omforent ble det fremmet forslag om at:   
 

- ordet livssynsnøytrale slettes i punkt 1. 
- “livssyns” i ordet livssynsnøytralt slettes i punkt 2.  

 
Votering 
Rådmannens innstilling med tillegg av omforente forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 

1. Ibestad kulturhus kan brukes ved bisettelsesseremonier.  
2. Kommunestyret ber fellesrådet vurdere å reservere nøytralt areal for 

bisettelse.  
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 

1. Ibestad kulturhus kan brukes ved bisettelsesseremonier.  
2. Kommunestyret ber fellesrådet vurdere å reservere nøytralt areal for 

bisettelse.  
 
[Lagre]  
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53/13 Organisasjonsgjennomgang (2) 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Formannskapet 18.09.2013 107/13 

2 Kommunestyret 03.10.2013 53/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
 
Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak: 
 
 
 
Formannskapet har behandlet saken i møte 18.09.2013 sak 107/13 
 
Møtebehandling 
Omforent ble det fremmet følgende forslag: 

Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak:  
 
1. Det gjennomføres en organisasjonsgjennomgang i kommunen. Rådmannen 

leder utredningen. 
 

2. Følgende mål og mandat legges til grunn: 
Mål  

 At ansvar og myndighet er entydig definert og plassert 

 En formåls- og kostnadseffektiv organisering 

 Vekt på arbeidsmiljø og medarbeidere 

 Fleksibilitet og innovasjon 

 Vekt på innbyggernes opplevelse og behov levert av organisasjonen 
 

Mandat 
1. Foreslå alternative strukturer av Ibestad kommunes administrasjon i 

den hensikt å få til en mer rasjonell drift. 
2. Styrke ledelse/lederskap i kommunen. 
3. Bedre ivaretakelse av personellressursen i kommunen. 
4. Bedre ivaretakelse av brukerne/innbyggerne. 
5. Foreslå tiltak for å skape rom for en bedre langsiktig planlegging i 

kommunen. Herunder kan også interkommunale tiltak vurderes. 
6. Bedre samordning/effektivisering internt og mellom seksjonene, 

samt eventuelle andre samarbeidsparter. 
7. Det etableres en referansegruppe bestående av formannskapet. Det 

gjennomføres minimum 2 referansemøter der referansegruppen gis 
en reel mulighet til å komme med innspill underveis i prosessen. 

8. Forslagene ferdigstilles medio oktober 2014, slik at resultatene kan 
behandles politisk ultimo november 2014. 

 
3. Medarbeidere, tillitsvalgte og brukere gis mulighet til å medvirke i prosessen. 
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Votering 
Omforent forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak 

Formannskapet tilrår kommunestyret å fatte følgende vedtak:  
 
1. Det gjennomføres en organisasjonsgjennomgang i kommunen. Rådmannen 

leder utredningen. 
 

2. Følgende mål og mandat legges til grunn: 
Mål  

 At ansvar og myndighet er entydig definert og plassert 

 En formåls- og kostnadseffektiv organisering 

 Vekt på arbeidsmiljø og medarbeidere 

 Fleksibilitet og innovasjon 

 Vekt på innbyggernes opplevelse og behov levert av organisasjonen 
 

Mandat 
1. Foreslå alternative strukturer av Ibestad kommunes 

administrasjon i den hensikt å få til en mer rasjonell drift. 
2. Styrke ledelse/lederskap i kommunen. 
3. Bedre ivaretakelse av personellressursen i kommunen. 
4. Bedre ivaretakelse av brukerne/innbyggerne. 
5. Foreslå tiltak for å skape rom for en bedre langsiktig planlegging 

i kommunen. Herunder kan også interkommunale tiltak vurderes. 
6. Bedre samordning/effektivisering internt og mellom seksjonene, 

samt eventuelle andre samarbeidsparter. 
7. Det etableres en referansegruppe bestående av formannskapet. 

Det gjennomføres minimum 2 referansemøter der 
referansegruppen gis en reel mulighet til å komme med innspill 
underveis i prosessen. 

8. Forslagene ferdigstilles medio oktober 2014, slik at resultatene 
kan behandles politisk ultimo november 2014. 

 
3. Medarbeidere, tillitsvalgte og brukere gis mulighet til å medvirke i prosessen. 

 
 
Møtebehandling 
Gruppe A v/Roy-Helge Andreassen fremmet følgende forslag: 
 

Saken utsettes til budsjettmøtet i desember 2013.    
 
Votering 
Forslag fra gruppe A om utsettelse ble enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak 
Kommunestyret fattet følgende vedtak: 
 
 Saken utsettes til budsjettmøtet i desember 2013.  
[Lagre]  
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54/13 Orientering m.m. - Kommunestyremøte 03.10.2013 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Kommunestyret 03.10.2013 54/13 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
1. Ordfører orienterer 
 
2. Ungdomsrådet orienterer 
 
3. Orientering om framdrift, fysisk omorganisering Ibestad skole 
 
4. Orientering om fosterhjemtjenesten v/Synøve Orvik 
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
 
 
Vedtak 

1. Ordfører orienterer 

a) Hålogaland avis – hvilke prosjekter har vi i Ibestad?  
Det har vært arbeidet og det arbeides med en rekke prosjekter i kommunen: 

- Ny ferge 2014 
- Veiutbedringer– første del kommer ganske så fort. 
- Kjøpt ny brannstasjon 
- Kjøper to nye brannbiler 
- Avtale med Harstad kommune om brannvern/-beredskap 
- Miljøstasjon – skal være ferdig i slutten av oktober d.å.. 
- Ambulansestasjon er klar til å bygges 
- Alternativer for ny skole utredes 
- Ibestad Eiendom har bygd 10 nye leiligheter 
- Fortau Hamnvik – anbud er gått ut på prosjekteringen 
- Engenes havn – igangsette planstart 
- Fabeløya Naturlekepark 
- Sørrollnes havn bygges nå 
- Mineralprosjekt Breivoll – like før kjerneboring 
- Sentrumsplan i Hamnvik 
- Arealplan – kartdelen er kommet tilbake 
- Første halvår en befolkningsvekst i 1,8 % - størst i Troms 

Fortsatt noen utfordringer med: 
- Bredbånd – møte i morgen med ordfører og rådmann 
- Butikkdød – virksomheter legges ned 
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b) Politianalysen - Struktur og kvalitetsreform – Det har vært høring og ordfører har 
svart på denne (frist sist mandag). Responstiden må ikke bli dårligere. 
 
c) Ambulansehelikopter – Det er besluttet skal bygges på Evenes. Vi kommer 
dermed også innenfor den oppsatte responstiden på 20 minutter.  
 
d) Kystsoneplanlegging – Ordfører er i styringsgruppa til dette interkommunale 
planarbeidet. Han er også valgt som fast representant fra Ibestad til plangruppen, 
mens Børge Arvesen er vara. De er blitt enige om ei arbeidsfordeling der Børge 
Arvesen møter i plangruppen, mens ordfører møter i styringsgruppa. 
 
e) Rekruttering – Det gjøres mye bra her for tiden – Ros til leder PNU Trond 
Hanssen og leder av adm.utvalget Kirsten Takøy for det arbeidet som er gjort i 
senere tid. Kommunen har mange søkere på en del stilinger. Søkeren som ble tilbud 
stillingen som oppvekstsjef hadde et så høyt lønnskrav at det ble avvist. 
 
f) Regional Transportplan - Er nå kommet ut med høringsfrist 01.11.2013. I 
desember vil fylkestinget behandle prinsippene for hvordan investeringer skal gjøres i 
fylket, og i mars neste år kommer handlingsplanen.  
 
g) Media – Ordfører skal ta kontakt med Harstad Tidende og spørre hvorfor de har 
nedprioritert Ibestad (her; blant annet med tilstedeværelse i kommunestyremøtene). 
 
h) Røykebestemmelser – Ordfører sier at det er blitt ganske strenge bestemmelser 
når det gjelder dette, begynner å komme på samme nivå som alkohollovgivningen. 
Forbudet gjelder ikke bare ansatte. Vi må respektere også røykerne og deres 
rettigheter.  
 
 

2. Ungdomsrådet orienterer v/leder Mathias Takøy 
a) Ny skole – de ønsker ny skole med plassering på samme side som 
kulturhuset. Det vises til sak i avisen ganske nylig. 
 
b) Det arbeides med to saker:  
 

- treningsrommet (oppussing, rydding, innkjøp av utstyr, etc.). De ønsker 
et sted for ungdom å gå å trene. Dette vil også ha betydning for 
sosialisering og sammensveising av ungdommen. Det vil bli nødvendig 
med dugnad for å få gjennomført arbeidet.  

 
- skøytebanen i Nøysomheten. Dugnad med å hugge busker og kratt 

rundt skøytebanen. De ønsker å sette opp en grillhytte. Ser for seg at 
dette vil bli en samlingsplass for alle aldersgrupper. Det skal være 
gratis å bruke for alle og at alle skal ha tilgang til grillhytta. 

 
c) Valg til ungdomsrådet i fylket – representanter fra kommunens ungdomsråd 
vil reise til dette.  
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3. Orientering om framdrift, fysisk omorganisering Ibestad skole 
v/rådmannen Helge Høve. 
Det er vedtatt opprettet en byggekomite til arbeidet. Videre er det engasjert en 
konsulent for utarbeidelse av tilbudsdokumenter for engasjement av arkitektgruppe. 
Det er gått ut en utlysning med anbudsfrist 10.10.2013.  
 
Når disse anbudene kommer inn skal det velges en arkitektgruppe som skal stå for 
utarbeidelsen av forprosjekter for de to oppsatte alternativene. Det anslås at 
forprosjektet vil foreligge i løpet av vinteren.  
 
 

4. Orientering om fosterhjemtjenesten v/barnevernsleder Synøve 
Orvik, Sortland kommune 
 
Synnøve Orvik møtte og orienterte om arbeidet i Bufetat og barnevernet, 
fokusområder og behovet for fosterhjem. 

 
Det arbeides med å rekruttere fosterhjem, og her er blant annet veldig mange 
ordførere i Troms som har takket ja til å være ambassadører for 
fosterhjemsordningen. 
 
Det gjøres for tiden mye arbeid internt i Bufetat for å få til å bli bedre både 
organisasjonsmessig og faglig. 
 
Hovedoppgaven er å rekruttere, gi opplæring og formidle fosterhjem. Det er ulike 
typer fosterhjem-ordninger. I Ibestad er det registrert 9 hjem; 7 kommunale 
fosterhjem, 1 statlig beredskapshjem og 1 statlig fosterhjem.   
 
I regionen er det behov for 200 nye fosterhjem i år. De er ute etter vanlig og stabile 
voksne som kan være der for unger med behov for et hjem. I dag venter 40 unger på 
et hjem. I region nord er det pr i dag ca 1100 barn i fosterhjem og som får den 
hjelpen som fosterhjem gir. 
 

5. Orientering om Mineralprosjektet v/leder PNU Trond Hanssen.  
Det har blitt en liten pause i prosjektet i påvente av maskin som skal stå for 
borearbeidet (Arctic Drilling). Det er planlagt oppstart av første borehull 07.10.13. Det 
gjenstår å få på plass avtaler med grunneierne, og dette vil Trond Hanssen selv følge 
opp.  
 
 

6. Orientering om Sørrollnes havn v/leder PNU Trond Hansen.  
Multikonsult har prosjektert arbeidet med havnen; det østlige alternativet, og arbeidet 
er kommet i gang. Arbeidet vil pågå så lenge det er masser tilgjengelig. Arbeid med 
vestalternativet avhenger av en avtale med Statens vegvesen.  
 
 

7. Spørsmål fra kommunestyret 
a) Geir- Arne Ekman – Svømmebassenget i Hamnvik 
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Svømmebassenget har over ei tid vært ute av drift. Dette har gjort at bla 
skolene ikke har fått gjennomført sin obligatoriske svømmeundervisning, samt 
at andre deler av Ibestad kommunes befolkning ikke har hatt tilbud om bruk av 
bassenget. Hva er status vedrørende bassenget i Hamnvik pr i dag? Har det 
vært vurdert å ta i bruk andre basseng i kommunen som ei midlertidig løsning 
for undervisning i skolen? 
 
Leder PNU Trond Hanssen informerte om at bassenget vil bli klart for bruk nå i løpet 
av oktober måned. Varmeanlegget er blant annet igangsatt og alt ser bra ut - 
Oppstartsprossedyrene tar 14 dager. Det er ikke vurdert alternative løsninger for 
basseng. 
 

b) Geir – Arne Ekman – Svar til søkere som ikke er blitt tilsatt   
Ekman sier at han stadig får tilbakemeldinger fra publikum/innbyggere om 
manglende svar på henvendelser og vedtak fattet i kommunen. Dette gjelder 
også svar til søkere som ikke har blitt ansatt når de har søkt på kommunale 
stillinger. Han har vært i kontakt med en representant i administrasjonsutvalget 
for å forhøre seg om prosedyrer vedrørende slike svar. Han har forstått det slik 
at utvalgets formelle rolle er over når ansettelse er gjort, og har fått opplyst at 
dette er noe utvalget har hatt ett sterkt fokus på i inneværende 
kommunestyreperiode. Er det tilfelle at svar ikke blir sendt til søkere som ikke 
ansettes i utlyste stillinger og hva kan ev. årsaken til en slik “glipp” være? Hva 
er rutinene for dette? 
 
Personalsjef Roald Pedersen svarte på spørsmålet. Rutiner er på plass, og har det 
vært glipp kan dette ha noe med ferieavviklingen å gjøre. Det orienteres om at svar 
blir ikke gitt før den tilsatte har takket ja til tilbud om stilling. Pedersen sier at han skal 
se på rutinene og sørge for at dette kommer på plass. 
 
Ordfører viser til at det er sendt ut informasjon om at møtedokumenter (innkalling og 
protokoll) for administrasjonsutvalget og komiteer skal legges ut på kommunens 
hjemmeside. Dersom dette ikke gjøres kan en heller ikke godkjenne det avholdte 
møtet. Når det gjelder administrasjonsutvalget må en også vurdere om hvorvidt blant 
annet søkerlister også skal legges ut. 
 

c) William Arntzen – Røyking på offentlig sted 
Arntzen viser til en større og større frustrasjon blant ansatte på at vedtak ikke 
følges opp. Problemet er ikke løst, og hvordan håndheves dette? 
 
Rådmannen viser til at det er gitt informasjon og røykeavvenningskurs til de tilsatte. 
Det har vært en effekt, men det har vist seg å være vanskelig for enkelte å slutte. Det 
er kommunelegen som skal ha oppfølging av vedtaket, og det vil komme opp en sak 
nå i høst om videre tiltak. 
 

d) William Arntzen – Forsøpling 
Gjelder tømmeboksene på parkerings-/oppstillingsplassen i sentrum. Det ser 
ikke ut – søppel velter ut og flyter rundt. Hvem kan gjøre noe med dette? 
 
Leder PNU Trond Hanssen svarer at han antar at problemet gjelder de små 
søppelboksene omkring benkene som står på oppstillingsplassen. Det er utfordring å 
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følge opp brukerne av disse boksene. Det har vært foretatt ryddinger av 
uteseksjonen og renholdsoperatørene. Når det gjelder returpunktene vil disse være i 
Hamnvik også etter at miljøstasjonen er åpnet.  
 

e) Bjørnar Røch – Stor stein i bevegelse, ved veien på Fornes 
Stein på øversiden av veien rett før en kommer til Fornes. Det er kommet 
henvendelser om at den ser “skummel” ut og ser ut til å ville falle ned. Ordfører 
oppfordres til å følge opp mot Statens vegvesen (STV) med spørsmål om det 
gjennomføres målinger på steinen. 
 
Leder PNU Trond Hanssen svarer at han er kjent med denne steinen. Han er ikke 
kjent med om det skjer målinger, men vil ta kontakt med STV for å sjekke dette ut. 
 

f) Bjørnar Røch – Plankegjerde miljøstasjon 
Det vises til vedtaket om plankegjerde på 2 sider. Er det gjort noe vedtak om 
hvilke sider dette skulle være på? 
 
Leder PNU Trond Hanssen sier at det blir plankegjerde på de vedtatte sidene. Ikke 
noe er forandret her.  
 

g) Sissel Johansen – Forslag til visjon/slagord for kommunen 
Sissel oppfordrer til å få på plass et godt slagord for kommunen. Kan det lyses 
ut en konkurranse hvor det gis mulighet til komme med gode forslag? 
 
Ordfører foreslår oppfølging av forslaget i forbindelse med utarbeidelse av 
samfunnsplanen. 
 

h) Marvin Eliseussen –Bruk av kommunestyresalen og tilgang til 
denne 
Det er kommet en henvendelse på bruk av salen. Det vises til at forliksrådet 
over flere år har benyttet salen første mandag i måneden, og som nå er forvist 
til å holde sine møter utenfor kommunen. Det skal også være sendt et brev til 
kommunen om denne saken for lenge siden, uten at det er gitt et svar. 
 
Ordfører svarer at han stiller seg spørrende til hvorfor forliksrådet ikke har kommet 
direkte til han, men må gå via en representant i kommunestyret. Når det gjelder 
bruken av kommunestyresalen vises det til at han har gjort prioritering av bruken av 
salen – hvor politikerne har første prioritet. Også der det kommer ekstraordinære 
møter må all annen bruk vike. Det er forliksrådet som selv har valgt å flytte sine 
møter, og ikke han som ordfører som har bedt om dette. De er oppfordret til å finne et 
annet tidspunkt for sine møter. Videre kan han ikke se å ha mottatt noe brev fra 
forliksrådet.  
 

i) Marvin Eliseussen – Rydding langs hovedveiene 
Det vises til at det er mange av veiene som har tett med skog og derfor blir 
uoversiktlig.  Det vises til arbeid som gjøres i kommunene Salangen og 
Lavangen hvor de bruker store maskiner til å rydde langs veiene. Hvem er det 
som bekoster arbeidet som er gjort der, og kan dette være et alternativ for 
Ibestad kommune? 
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Rådmannen svarer at dette er et godt forslag, og sier seg enig om at dette bør det 
gjøres noe med. Det er kommet noen penger fra fylkeskommunen, og dette har blitt 
brukt på veiene mot Sørrollnes og Engenes.  
 
Leder PNU sier at han er kjent med firmaet som gjør arbeidet med ryddingen på 
innlandet gjør dette etter avtale med STV direkte.   
 

j) Stig Bruvoll – Etablering av sti over 2 tomter i Årsandskogen 
Reguleringsplanen er et juridisk bindende dokument, og at dette må vi følge. 
Dersom det gjøres endringer på områder som er regulert, må det gjøres en 
reguleringsendring. Det vises til reguleringsplanen for Årsand boligfelt, og 
hvor Årsand friluftspark har lagt om stien over to tomter. Vil Ibestad kommune 
be Årsand friluftspark legg stien i henhold til reguleringsplanen?  
 
Leder PNU Trond Hanssen bekrefter reguleringsplanens betydning. Når det gjelder 
stien som er bygd viser han til at det var befaring i området og at han ga et samtykke 
til Årsand friluftspark til å legge om stien noe. Dette er en midlertidig løsning. Det er 
gjort avtale om at stien må flyttes dersom tomtene skal benyttes til det formålet de er 
regulert til. Han oppfordrer til smidighet.   
 

k) Hugo Salomonsen – Oppfølging av vedtak fattet i kommunestyret 
Bakgrunnen er saken med organisasjonsgjennomgangen, og stiller spørsmål 
om det ligger mange andre vedtak i kommunestyret som ikke er fulgt opp? Det 
vises blant annet til sak om motorferdsel. Vedtatte saker skal følges opp, og 
dersom dette ikke gjøres må en komme tilbake til kommunestyret og informere 
om dette. Manglende vedtaksoppføling er urovekkende, hva er det som gjør 
det? Dette må vi ta tak i og vi må gjøre det vi er blitt enig om. 
 
Rådmannen viser til at det er et system på plass ved at det i sammenheng med 
budsjettet blir satt resultat- og arbeidsmål. Det vises også til at det blir avgitt 
statusrapporter 2 ganger i året. Når det gjelder motorferdselsaken vises det til sist 
avholdte formannskapsmøte hvor saken var oppe – informasjon er sendt ut og ligger 
også på nettet. 
 
Ordfører sier også at det er prinsipper for hvordan saker skal følges opp. Han viser 
også til TI på TOPP med viktige styringssaker. Det må tidvis gjøres prioriteringer av 
administrasjonen i mangel av ressurser, og det må politikerne forholde seg til.  
 
 
 
[Lagre]  
 


